

08th April 2024

8 إبريل 2024

Subject: a virtual discussion session link

الموضوع : توثيق الجلسة النقاشية الافتراضية

Oman Oil Marketing Company SAOG is pleased to share with our investors and financial analysts to view the interactive session held on 04th April 2024 at 10:00 AM through the meeting link below.

تود شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع أن تعلن للمحللين الماليين والمستثمرين في البورصة بأنها عقدت الجلسة النقاشية الافتراضية عبر الرابط أدناه بتاريخ 04 إبريل 2024 في تمام الساعة 10 صباحا.

The discussion session covered the Company's audited financial results for the year ending 31st December 2023.

وتمت مناقشة النتائج المالية المدققة للشركة لفترة الستة أشهر المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2023

You can access the session through the following link details. Please note that due to technical issues, the first five minutes of the session were re-recorded.

بإمكانكم الإطلاع على الجلسة من خلال الرابط أدناه ، علما أنه بناءا على اشكاليات تقنية لقد تمت اعادة تسجيل أول خمس دقائق من الجلسة.

[The Virtual Discussion Video Link](#)

[The Virtual Discussion Video Link](#)

Yours sincerely,

تقبلوا فائق الإحترام والتقدير ،،،

Tarik Mohammed Al Junaidi
Chief Executive Officer

طارق بن محمد الجنيدى
الرئيس التنفيذي